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Tisztelt Vezérigazgató Úr !  

 

 

   Dunaharaszti 1. számú választókörzetének önkormányzati képviselőjeként (e körzet 

Budapest-Soroksár, a Duna, a vasúti sín és a Dunaharaszti-felső állomás által határolt 

területek) egy olyan problémával fordulok Önhöz, amely már régóta megoldásra váró vágya 

az itt lakóknak.  

Kérésünk a következő: 

   A ráckevei vonalon munkanapokon közlekedő HÉV-kocsik közül mindössze kettő nem áll 

meg a Dunaharaszti-felső állomáson. Mindkettő olyan időpontban halad el itt, amikor sokan 

felszállnának, hogy beérjenek a munkahelyükre. Ide tartozik még az is, hogy a meg nem álló 

HÉV-kocsik miatt e fontos reggeli időpontokban így fél órát kell az utazóknak várakozniuk 

két szerelvény között. A menetrendből az is látszik, hogy azok az állomások, ahol ezeket a 

szerelvényeket nem állítják meg, többségükben ideiglenes megállóhelyek.  

Kérésünk tehát az, hogy ezek a vonatok Dunaharaszti-felső állomásokon is álljanak 

meg. 

Nagyon fontos megjegyeznünk, hogy új megállót nem kell kiépíteni, tehát a 

változtatásnak anyagi vonzata nincs! Fontos még tudni azt is, hogy az 510-es úton való 

áthaladás miatt a szerelvényeknek mindig le kell lassítaniuk (néha még meg is állnak, 

csak az ajtókat nem nyitják ki), így a menetidő növekedésével sem kell tulajdonképpen 

számolni. Ugyanakkor a nyári – rövid – periódusban megszűnik a „gyorsjárati” funkció, 

pedig a Pestre bejáró nagyszámú diák miatt épp ekkor nem lenne indokolt. 

Kérésünk indoklásához a következőket fűznénk még hozzá: 

1. Városunk ezen „felső” része az utóbbi húsz évben rendkívül kiépült. Nincsenek már üres 

telkek, a vasút és a „0”-ás körgyűrű által határolt területek is mind beépültek. 



2. A Sorosári-Duna és az 510-es főút közötti területek is benépesültek. 

3. A helyi autóbuszjáratok kibővítésével a vasúton túli területekről (a Határ út mellől) is 

rengetegen ezt a megállót választják. 

4. Dunaharasztira kedvező fekvése miatt egyre többen költöznek, s szívesen választják – az 

egyre zsúfoltabbá váló autóközlekedés helyett –  a pontos és megbízható HÉV-utazást. 

Tehát az az indok, ami régen ezt a megállót – talán a kevés lakos miatt is – szinte az 

ideiglenes megállók közé sorolta, megszűnt.  

 

Az érintett lakosok aláírások gyűjtésével akarták megerősíteni komoly szándékukat, de úgy 

gondoltam, erre nincs szükség. Kérésünk – kicsinysége folytán –, úgy gondolom, nem 

jelenthet megoldhatatlan problémát az Önök számára. Kezdeményezésünket a Polgármesteri 

Hivatal és a képviselő testület is támogatja, ezt jelzi a polgármester úr aláírása. 

 

Megértő támogatását előre is köszönjük! 

 

Dunaharaszti, 2003. április 28. 
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…………………………………………  ……………………………………………  

Hajdu Zsolt      dr. Szalay László 

képviselő      polgármester 
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